

Gorgia & Azerbaijan

Terms & Conditions:

• Validity: 20th Mar- 23rd Mar 2026. Operated exclusively for Anta Travel & Tours in a group format.

• General Travel Information: This Eid Holidays is a peak travel period, so expect larger crowds, possible delays, and longer wait times at airports, attractions, and hotels. Our itineraries are designed to balance sightseeing with leisure, even during busy periods.

• Pricing: Prices are dynamic and subject to change based on current promotions and booking times. Confirmations depend on the payment policy.

• Visa: If not specified, the visa is not included. Final approval is at the discretion of the Embassy/Consulate. Anta is not responsible for last-minute visa regulation changes.

• Validity Requirements: Passport & Emirates ID must be valid for at least 6 months from return date. Guests are responsible for ensuring proper documentation.

• Flights: Schedules are subject to change by airlines. Food and seat selection are not guaranteed unless specified and are subject to airline policy.

• Hotels: Hotel category and room type subject to availability. Check-in is at 14:00-15:00 hrs. and check-out at 11:00 hrs. (local time). Security deposits may be required at check-in (refundable).

• Tours & Transfers: Services are on a shared basis with no refunds for missed transfers. Optional tours may include English-speaking drivers for under 3 pax. Expect possible delays during peak season due to traffic and immigration queues.

• Itinerary & Inclusions: Subject to change due to force majeure or operational reasons. No refunds for missed or unused services.

• Cancellations & Refunds: Air tickets and partially used services are non-refundable. Cancellation policy applies from the initial booking date.

• Responsibility: Guests are responsible for checking travel requirements and carrying valid documents. Any issues must be reported immediately during the tour for resolution

Sri Lanka

Terms & Conditions:

Validity: 20th Mar- 23rd Mar 2026. Operated exclusively for Anta Travel & Tours in a group format.

• General Travel Information: This Eid Holidays is a peak travel period, so expect larger crowds, possible delays, and longer wait times at airports, attractions, and hotels. Our itineraries are designed to balance sightseeing with leisure, even during busy periods.

• Pricing: Prices are dynamic and subject to change based on current promotions and booking times. Confirmations depend on the payment policy.

• Visa: If not specified, the visa is not included. Final approval is at the discretion of the Embassy/Consulate. Anta is not responsible for last-minute visa regulation changes.

• Passport Requirements: Must be valid for at least 6 months from return date. Guests are responsible for ensuring proper documentation.

• Flights: Schedules are subject to change by airlines. Food and seat selection are not guaranteed unless specified and are subject to airline policy.

• Hotels: Hotel category and room type subject to availability. Check-in is at 14:00-15:00 hrs and check-out at 11:00 hrs (local time). Security deposits may be required at check-in (refundable).

• Tours & Transfers: Services are on a shared basis with no refunds for missed transfers. Optional tours may include English-speaking drivers for under 3 pax. Expect possible delays during peak season due to traffic and immigration queues.

• Itinerary & Inclusions: Subject to change due to force majeure or operational reasons. No refunds for missed or unused services.

• Cancellations & Refunds: Air tickets and partially used services are non-refundable. Cancellation policy applies from the initial booking date.

• Responsibility: Guests are responsible for checking travel requirements and carrying valid documents. Any issues must be reported immediately during the tour for resolution.

جورجيا وأذربيجان

الشروط والأحكام:

الصلاحية: من 20 مارس ولغاية 23 مارس 2026. ويتم تنظيم الرحلات حصرياً لصالح شركة أننا للسياحة والسفر وفقاً لنظام المجموعات.

المعلومات العامة للرحلات: تعتبر عطلة العيد بمثابة فترة ذروة سياحية، لذلك فمن المتوقع حصول ازدحام أكبر واحتمال حدوث تأخيرات وفترات انتظار أطول في المطارات والمعالم السياحية والفنادق. وقد تم تصميم برامج الرحلات لدينا لتحقيق التوازن بين الجولات الترفيهية والسياحية وأوقات الراحة، حتى خلال فترات الازدحام.

الأسعار: تعتبر الأسعار متغيرة وديناميكية وهي خاضعة للتغيير اعتماداً على العروض الحالية وأوقات الحجز. وتعتمد تأكيدات الحجز على سياسة الدفع المعتمدة.

التأشيرة: ما لم يُنص بخلاف ذلك، فإن التأشيرة غير مشمولة ضمن السعر. وبخضع قرار الموافقة النهائي على منح التأشيرة لتقدير السفارة / القنصلية. ولن تتحمل شركة أننا للسياحة والسفر أي مسؤولية عن أي تغييرات تطرأ على لوائح التأشيرات في اللحظات الأخيرة

متطلبات الصلاحية: يجب أن يكون جواز السفر والهوية الإماراتية صالحين لمدة لا تقل عن 6 أشهر من تاريخ العودة. ويقع على عاتق الضيوف مسؤولية ضمان استيفاء كافة المستندات المطلوبة.

الرحلات الجوية: قد تخضع جداول الرحلات للتغيير من قبل شركات الطيران. كما أن الوجبات واختيار المقاعد غير مضمونة ما لم يتم بيان ذلك، وهي خاضعة لسياسة شركة الطيران.

الفنادق: تخضع فئة الفندق ونوع الغرفة للتوافر. موعد تسجيل الوصول: بين الساعة 14:00 - 15:00، وموعد تسجيل المغادرة في الساعة 11:00 (حسب التوقيت المحلي). وقد يتم طلب مبالغ تأمين عند تسجيل الوصول (قابلة للاسترداد).

الجولات والتنقلات: يتم تقديم الخدمات على أساس "مشارك"، ولن يتم تقديم أي استرداد نقدي في مقابل التنقلات الفائتة. وقد تشمل الجولات الاختيارية سائقين يتحدثون الإنجليزية للمجموعات التي يقل عددها عن 3 أشخاص. ومن المتوقع حدوث تأخيرات خلال موسم الذروة نتيجة ازدحام حركة المرور وطوابير الهجرة والجوازات.

البرنامج السياحي والخدمات المشمولة: يخضع البرنامج للتغيير في حالات القوة القاهرة أو لأسباب تشغيلية. ولن يتم تقديم أي استرداد نقدي في مقابل الخدمات الفائتة أو غير المستخدمة.

حالات الإلغاء والاسترداد: تذاكر الطيران والخدمات المستخدمة جزئياً غير قابلة للاسترداد. يتم تطبيق سياسة الإلغاء اعتباراً من تاريخ الحجز الأولي.

المسؤولية: يتحمل الضيوف مسؤولية التحقق من متطلبات السفر وجلب المستندات الصالحة. يجب الإبلاغ عن أي مشكلات فوراً أثناء الرحلة لضمان التعامل معه وحلها.

سريلانكا

الشروط والأحكام:

• الصلاحية: من 20 مارس ولغاية 23 مارس 2026. ويتم تنظيم الرحلات حصرياً لصالح شركة أننا للسياحة والسفر وفقاً لنظام المجموعات.

• المعلومات العامة للرحلات: تعتبر عطلة العيد بمثابة فترة ذروة سياحية، لذلك فمن المتوقع حصول ازدحام أكبر واحتمال حدوث تأخيرات وفترات انتظار أطول في المطارات والمعالم السياحية والفنادق. وقد تم تصميم برامج الرحلات لدينا لتحقيق التوازن بين الجولات الترفيهية والسياحية وأوقات الراحة، حتى خلال فترات الازدحام.

• الأسعار: تعتبر الأسعار متغيرة وديناميكية وهي خاضعة للتغيير اعتماداً على العروض الحالية وأوقات الحجز. وتعتمد تأكيدات الحجز على سياسة الدفع المعتمدة.

• التأشيرة: ما لم يُنص بخلاف ذلك، فإن التأشيرة غير مشمولة ضمن السعر. وبخضع قرار الموافقة النهائي على منح التأشيرة لتقدير السفارة / القنصلية. ولن تتحمل شركة أننا للسياحة والسفر أي مسؤولية عن أي تغييرات تطرأ على لوائح التأشيرات في اللحظات الأخيرة.

• متطلبات جواز السفر: يجب أن يكون صالحاً لمدة لا تقل عن 6 أشهر من تاريخ العودة. ويقع على عاتق الضيوف مسؤولية ضمان استيفاء كافة المستندات المطلوبة.

• الرحلات الجوية: قد تخضع جداول الرحلات للتغيير من قبل شركات الطيران. كما أن الوجبات واختيار المقاعد غير مضمونة ما لم يتم بيان ذلك، وهي خاضعة لسياسة شركة الطيران.

• الفنادق: تخضع فئة الفندق ونوع الغرفة للتوافر. موعد تسجيل الوصول: بين الساعة 14:00 - 15:00، وموعد تسجيل المغادرة في الساعة 11:00 (حسب التوقيت المحلي). وقد يتم طلب مبالغ تأمين عند تسجيل الوصول (قابلة للاسترداد).

• الجولات والتنقلات: يتم تقديم الخدمات على أساس "مشارك"، ولن يتم تقديم أي استرداد نقدي في مقابل التنقلات الفائتة. وقد تشمل الجولات الاختيارية سائقين يتحدثون الإنجليزية للمجموعات التي يقل عددها عن 3 أشخاص. ومن المتوقع حدوث تأخيرات خلال موسم الذروة نتيجة ازدحام حركة المرور وطوابير الهجرة والجوازات.

• البرنامج السياحي والخدمات المشمولة: يخضع البرنامج للتغيير في حالات القوة القاهرة أو لأسباب تشغيلية. ولن يتم تقديم أي استرداد نقدي في مقابل الخدمات الفائتة أو غير المستخدمة.

• حالات الإلغاء والاسترداد: تذاكر الطيران والخدمات المستخدمة جزئياً غير قابلة للاسترداد. يتم تطبيق سياسة الإلغاء اعتباراً من تاريخ الحجز الأولي.

• المسؤولية: يتحمل الضيوف مسؤولية التحقق من متطلبات السفر وجلب المستندات الصالحة. يجب الإبلاغ عن أي مشكلات فوراً أثناء الرحلة لضمان التعامل معه وحلها.